
Goedendag , 

Onderstaand vindt u onze reactie n. a. v. de laatste bijeenkomst met de reflectiegroep op 14 mei 

jl. 

Voorafgaand aan de bijeenkomst hebben we reeds een aantal vragen gesteld. De antwoorden 

hierop zijn nog vrij algemeen , evenals het concept Omgevingsvisie. Het is een abstract 

document waar men alle kanten mee op kan , waarmee wij voorzien dat de invloed van de 

kernraden gering zal zijn. 

De Omgevingsvisie wordt naar verwachting eind 2025 vastgesteld en vormt dan een kader voor 

het concretiseren van deze visie in 4 gebiedsvisies. 

Het concept Omgevingsvisie staat vooral in het teken om een fijne gemeente te creëren nu en in 

de toekomst. Daarmee is het name gericht op het uitbreiden van de bestaande grote kernen en 

het behouden van het karakter en de leefbaarheid van de kleine kernen. Voor het behoud van 

leefbaarheid in de kleine kernen is woningbouw nodig. In de presentatie is aangegeven welke 

kleine kernen hiervoor in aanmerking komen , 
maar veel kleine kernen worden hierin niet 

benoemd. In hoeverre kun je dan iets concretiseren in je gebiedsvisie als er toch al iets lijkt vast te 

staan? 

Als het gaat over onze kern , Hauwert , maken wij ons als Dorpsraad en inwoners grote zorgen als 

het gaat om het behouden van de leefbaarheid: 

• We beschikken over een prachtig natuurgebied (Egboetswater). Deze zou mooi in 

verbinding kunnen worden gebracht en uitgebreid met recreatie elders in de gemeente 

en mooi kunnen aansluiten op het voedselbos in Hauwert. Denk bijvoorbeeld ook aan 

ruiterpaden , 
waar binnen de gemeente Medemblik behoefte voor is. Maar ook 

speelvoorzieningen in het natuurgebied voor vermaak van de jonge jeugd. Daarnaast 

kunnen we weinig informatie terugvinden over de kaders als het gaat over natuurbehoud 

in het hart (Hauwert) van gemeente Medemblik. 

• Ons gebied wordt aangemerkt als veeteelt , maar wij ondervinden juist steeds meer 

akkerbouw. Het groot materieel dat hierbij komt kijken , heeft invloed op de 

(verkeers)veiligheid 
en 

leefbaarheid 
van ons 

dorp. Bovendien ontbreekt mitigatie 

schadelijke landbouwstoffen door spuitzones t. a. v. de gezondheid. We zouden graag 

zien dat dit meegenomen wordt in het concretiseren van de gebiedsvisies , in combinatie 

met de biodiversiteit. Deze ontbreekt in de concept Omgevingsvisie. 

• Zonder woningbouw , 
geen nieuwe aanwas van met name jonge gezinnen. Ook de 

doorstroom wordt hierdoor belemmerd. Dit maakt de leefbaarheid van ons 
dorp 

kwetsbaar , want geen nieuwbouw en geen doorstroom heeft invloed op alle prachtige 

voorzieningen die Hauwert rijk is. Denk hierbij bijvoorbeeld aan de verenigingen en de 

school (pagina 44 , paragraaf 4. 5. 1). De richtlijnen die worden beschreven op pagina 46 

(paragraaf 4. 5. 3) maakt dat wij ons zorgen maken over 
toekomstige nieuwbouw in 

Hauwert. 

Tenslotte delen we , nogmaals , 
onze visie op het proces: 

We hebben al eerder uitgesproken dat we ons niet serieus genomen voelen in dit proces. Als het 

gaat over participatie en communicatie kunnen we vaststellen dat hier minimaal sprake van is 

geweest. We worden op de hoogte gesteld als iets klaar is , maar worden aan de voorkant niet 

meegenomen , geïnformeerd of om advies gevraagd. Het zijn mededelingen en wij worden als 

kernraad onvoldoende van waarde geschat. 

Er is door de kernraden gevraagd om uitstel om te kunnen reageren op het concept 

Omgevingsvisie. In plaats van een reactie aanleveren op uiterlijk 21 mei werd dit 01 juni. Met een 



Hemelvaartweekend ertussen , krijgen we niet de kans om dit alsnog goed en weloverwogen te 

doen. We hebben bijvoorbeeld niet de inwoners kunnen informeren en bij hen feedback kunnen 

halen. Ook jullie ‘marktkraampjes’ zijn daarbij te laat georganiseerd voor de bewoners van 

gemeente Medemblik. 

Wij infomeren op woensdag 25-06-2025 tijdens de dorpsraadvergadering onze 

medebewoners over de concept Omgevingsvisie en zullen de opmerkingen communiceren met 

jullie en de Raad en we verwachten dat dit alsnog meegenomen wordt in de Raadscommissie. 

Ten slotte: Waarom wordt er eerst een Omgevingsvisie opgesteld , zonder gebiedsvisies? 

Wanneer er meteen gebiedsvisies aan de Omgevingsvisie gehangen worden , is het een 

concreter en beter leesbaar document. Nu gaat er veel kostbare tijd overheen , voordat de 

gebiedsvisies ontwikkelt en vastgesteld zijn. En dan weten we eigenlijk pas echt waar we aan toe 

zijn. 

We zien graag de uitnodiging tegemoet m. b. t. het ontwikkelen van de gebiedsvisie. 

Met vriendelijke groet , 

Dorpsraad Hauwert 


